

coal. That despatch would of course be laid before Parliament, and all other papers connected with the subject.

The motion was agreed to.

MCGEE MURDER

Mr. Oliver moved for a statement, showing the amounts paid, or to be paid, by the Dominion Government, for the arrest and prosecution of parties suspected of the murder of the Hon. T. D. McGee, and to whom said sums were paid.—Carried.

CUSTOMS

Mr. Oliver moved for a statement giving the names of all inland places at which the customs duty is collected, the name of the officer, his salary and expenses connected with the office, and the amount of duty collected at each office from the first day of July, 1867, until January 1st, 1869.—Carried.

POWER OF DISALLOWANCE

Mr. Young moved for an address for copies of all correspondence regarding the power of disallowance of local legislation claimed by the Dominion Government.—Carried.

NOVA SCOTIA

The Hon. Mr. Rose presented a message from His Excellency communicating to the House the papers concerning Nova Scotian affairs, and the minutes of council setting forth the new financial arrangement between that Province and the Dominion, which would be submitted to Parliament, and which his Excellency recommended to the favourable consideration of the House.

Hon. Mr. Holton—before the House adjourned—desired to ask the Finance Minister as to the public accounts. The financial year terminated in June last, and Parliament was expected to meet in February. Hence, of course the public accounts must have been ready months and months ago.

Hon. Mr. Rose said, that in regard to these accounts, they were in a position this year in which he hoped they would not be again. Their preparation had been hastened in every way possible, and he hoped in a few days to be enabled to lay them before the House in a complete shape. As a reason for the delay, he would mention that it was necessary to em-

[Sir John A. Macdonald.]

charbon. Cette dépêche sera évidemment déposée devant le Parlement, de même que tous les autres documents à ce sujet.

La motion est adoptée.

ASSASSINAT DE MCGEE

M. Oliver demande le dépôt d'un document détaillant d'une part les sommes payées, ou devant être payées, par le Gouvernement du Dominion, pour l'arrestation et la poursuite en justice des parties soupçonnées du meurtre de l'honorable T. D. McGee et d'autre part citant les noms de leurs bénéficiaires. Adopté.

DOUANES

M. Oliver demande le dépôt d'une liste des noms de toutes les régions intérieures où des droits de douanes sont perçus, ainsi que, pour chaque poste le nom de l'agent, son salaire, les dépenses de son bureau, et les droits perçus, du 1^{er} juillet 1867 au 1^{er} janvier 1869. Adopté.

DROIT D'ANNULATION

M. Young demande le dépôt de toute la correspondance concernant le droit d'annulation de la législation locale réclamé par le Gouvernement du Canada. Adopté.

NOUVELLE-ÉCOSSE

L'hon. M. Rose présente un message de Son Excellence transmettant à la Chambre les documents concernant les affaires de la Nouvelle-Écosse et le procès-verbal du Conseil établissant les nouveaux arrangements financiers entre cette province et le Dominion. Ces documents seront déposés au Parlement et Son Excellence recommande que la Chambre les étudie d'un œil favorable.

L'hon. M. Holton, avant la levée de la séance, veut poser une question au ministre des Finances au sujet des Comptes publics. L'année financière s'est terminée en juin passé et le Parlement devait se réunir en février. Par conséquent, les comptes publics devaient évidemment être prêts depuis plusieurs mois déjà.

L'hon. M. Rose exprime l'espoir que la situation à cet égard ne se répétera pas à l'avenir. La préparation des Comptes publics a été accélérée de toutes les façons possibles, et il espère pouvoir les présenter à la Chambre sous leur forme finale dans quelques jours. Pour justifier ce retard, il explique qu'il a été nécessaire d'incorporer dans les Comptes de